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Verslag algemene ledenvergadering 

bewonersvereniging Koningshof op 24 februari 2022 
 

 

1. Opening en mededelingen 

Voorzitter Peter Huegen opent om 20.00 uur de vergadering en heet de zestien aanwezigen van 

harte welkom. Wijkmanager Peter van der Sman van de gemeente Pijnacker-Nootdorp is ook 

aanwezig. Er zijn verhinderingen ontvangen van Hans Dekker, Henri Lansink, Lies Mesu, Gert 

Dirkse, Paul Geluk, Jan Zandijk en Dick Rook. Er is deze keer geen presentatie na afloop van de 

algemene ledenvergadering. 

 

In 2022 is er gelukkig weer een fysieke algemene ledenvergadering. Door corona was dat in 

2021 niet mogelijk. Toen is er via e-mail en via het wijkblad verantwoording afgelegd aan de 

leden.  

 

De vergadering kan ook online bijgewoond worden, omdat het bestuur zich kon voorstellen dat 

niet iedereen het al ‘aandurfde’ om in een gezelschap van veel mensen bijeen te komen. Voor 

deze algemene ledenvergadering had Matthijs de Boer daarom een zogeheten webinar ingericht, 

via de MS Teams-omgeving van de bewonersvereniging. Hierdoor men zich kon aanmelden om 

online deel te nemen aan de algemene ledenvergadering. Twee personen hadden zich 

aangemeld. In de vergaderzaal was een camera geplaatst – zie de onderstaande foto – zodat 

ingezoomd kon worden op de persoon die aan het woord was. 

 

 
Combinatie van een fysieke en online algemene ledenvergadering (foto Peter van der Sman) 

 

Bij het begin van de ledenvergadering werd stil gestaan bij het overlijden op 28 januari 2021 

van ons erelid Leo Donck. Leo heeft bijzonder veel vrijwilligerswerk verricht voor onze 

bewonersvereniging, in het bijzonder voor ons materiaalbeheer dat hij in 1984 samen met Aad 

Welbie begonnen was. In 2008 heeft Leo daarvoor een Koninklijke onderscheiding ontvangen. 

Via een ‘In memoriam’ in het wijkblad van maart 2021 hebben wij uitgebreid stilgestaan bij het 

overlijden van Leo. 
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2. Verslag van de algemene ledenvergadering van 2020 

Het verslag van de vorige algemene ledenvergadering wordt doorgenomen.  

Steven Duursma meldt een correctie voor de Knip in de Europalaan. Van de vijf voorziene 

doorsteken vanuit Tuindershof naar de Verlengde Europalaan komen er vier aan de Pijnacker-

centrum zijde van de knip en één aan de zijde van de Floralaan/Van Buijsenlaan. De hieronder 

doorgestreepte zin in het verslag is onjuist.  

Knip in de Europalaan; Steven Duursma meldt dat de ‘knip in de Europalaan’ een 

belangrijk aandachtspunt voor ons is. Voor de woningen die dicht bij onze wijk liggen, 

zal een klein aantal woningen via de Verlengde Europalaan Tuindershof in en uit gaan. 

Voor de meeste woningen loopt de ontsluiting via de aan te leggen doorsteek van de 

Floralaan.  Hierdoor zal de Verlengde Europalaan autoluw blijven. 

 

Sjef Kickken stelt een vraag over de gadgets. In het verslag staat dat voortaan om het jaar een 

gadget uitgedeeld zal worden. De afgelopen jaren – 2020 en 2021 – is er echter geen gadget 

uitgedeeld. Voorzitter Peter Huegen meldt dat we hiermee gestopt zijn. 

 

Het verslag wordt goedgekeurd. Het verslag van de algemene ledenvergadering in 2022 is te 

vinden op https://www.wijk-koningshof.nl/archief. 

 

3. Financieel verslag over 2021 

De financiële stukken zijn een week voor de algemene ledenvergadering per e-mail toegestuurd 

naar onze vrijwilligers. In de aankondiging van de algemene ledenvergadering stond dat de 

financiële stukken bij de secretaris opgevraagd konden worden. 

 

Penningmeester Marijke Tetteroo geeft een korte toelichting op de financiële cijfers van 2021. 

Zij meldde dat 2021 een zeer bijzonder financieel jaar was. Er was een saldo-overschot van 

€ 10.674,-. Voor het overgrote deel kwam dat door de uitkering van de verzekering voor de 

waterschade op 25 april 2021 in onze materiaalbeheerruimte. Wij hadden op het 

schadeformulier een kostenschatting van ongeveer € 4.500,- ingediend bij onze verzekering. 

Uiteindelijk hadden wij een eindoverzicht van ongeveer € 9.000,- ingediend, bestaande uit 

ongeveer € 3.000,- aan aangeschafte materialen en € 6.000,- aan eigen werkzaamheden (400 uur 

á € 15,- per uur). Hiermee hoopten wij € 4.500,- van de verzekering te ontvangen. Echter, onze 

verzekering heeft het volledige bedrag uitbetaald! Dit was een onverwachte meevaller. Omdat 

momenteel alle spullen van materiaalbeheer gekeurd worden en er de nodige materialen 

vervangen dienen te worden, is er hiervoor € 6.000,- op onze balans gezet. 

 

Er wordt gevraagd waarom een geen cadeaus uitgereikt zijn aan de vrijwilligers die zo hard 

gewerkt hebben aan het herstel van de materiaalbeheerruimte. Het bestuur antwoordt dat dit wel 

aangeboden is aan de vrijwilligers, maar dat liever een ‘feestavond’ willen hebben. Daarom zal 

het bestuur dit om een gepast tijdstip organiseren. 

 

https://www.wijk-koningshof.nl/archief
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Impressie van algemene ledenvergadering 

 

 

4a. Verslag van de kascommissie 

In deze algemene ledenvergadering wordt zowel de kascontrole over 2020 als die over 2021 

behandeld. Voor beide jaren constateer de kascommissie dat de boekhouding er erg netjes 

uitziet. Voor 2020 heeft de kascommissie de volgende aanbeveling: met de sporters is in 2020 

de afspraak gemaakt dat een deel van de contributie in 2021 verrekend zal worden, omdat erin 

2020 maar beperkt kon worden gesport door covid-19. Volgens de penningmeester gaat het om 

50% van de bijdrage (€ 1.430.00). Ons voorstel is om dit bedrag als een post vooruitbetaalde 

contributie op de balans op te nemen, waardoor het resultaat in 2020 met genoemd bedrag 

afneemt. 

 

Voor 2021 meldt de kascommissie dat de door de verzekering uitbetaalde schade i.v.m. de 

enorme wateroverlast aan de materiaalruimte plus inventaris een bedrag van € 6.000,- 

toegevoegd is aan een nieuwe reserve voor materiaalbeheer. Dit is uitgevoerd naar aanleiding 

van een voorstel door de kascommissie. De kascommissie heeft geen verdere aanbevelingen.  

 

Piet Hoogland meldt namens de kascommissie dat de boeken gecontroleerd zijn. De 

kascommissie is verheugd dat de penningmeester ook in 2021 een goed financieel beleid heeft 

gevoerd. De boekhouding, die van tevoren naar de kascommissie was gestuurd, ziet er prima uit! 

Bij de uitgebreide controle heeft de kascommissie geen onregelmatigheden geconstateerd. 

Zowel de verenigingskas als de kas van het materiaalbeheer is hierbij gecontroleerd. De 

barbecue voor de Halloween-vrijwilligers was niet begroot, maar dit is door het bestuur besloten 

en is in de bijbehorende notulen van de bestuursvergadering vastgelegd.  

 

Op grond van haar bevindingen stelt de kascommissie voor het bestuur decharge te verlenen 

voor het gevoerde financiële beleid in het afgelopen boekjaar. De vergadering gaat akkoord. De 

voorzitter bedankt Marijke voor haar uitstekende werk. De kascommissie wordt bedankt voor 

haar inzet. 
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4b. Verkiezing van de kascommissie 

De kascommissie bestaat uit Gerard Meijer, Gert Dirkse en Piet Hoogland. De intentie is om 

ieder jaar het langst zittende lid te vervangen. In de vergadering stelt echter niemand zich 

beschikbaar als kascommissielid. Alle drie kascommissie willen graag door. Daarom gaat de 

vergadering akkoord dat de samenstelling van de kascommissie hetzelfde blijft. 

 

 

5. (Her)verkiezing/ benoeming van bestuursleden 

Marijke Tetteroo is aftredend en herkiesbaar. Voorafgaande aan de algemene ledenvergadering 

Penningmeester hebben zich geen kandidaten hiervoor gemeld. Onder applaus wordt Marijke 

herbenoemd als penningmeester. 

 

Bas Lijster stopt als webmaster, omdat hij zal verhuizen naar een woning buiten onze wijk. 

Gedurende vele jaren heeft Bas ervoor gezorgd dat de website goed functioneerde zodat het 

bestuur de website kon vullen met relevante informatie over onze bewonersvereniging. Het 

bestuur heeft Bas hiervoor passend bedankt. 

 

Bij dit agendapunt wordt ook ex-voorzitter van de werkgroep Wijkontwikkeling – Steven 

Duursma – in het zonnetje gezet. Steven is in 2021 gestopt, maar toen was er geen fysieke 

algemene ledenvergadering  om hem in het zonnetje te zetten. Sinds 2009 was Steven betrokken 

bij onze wijkontwikkeling, waarvan sinds 2012 als voorzitter van de werkgroep. Steven heeft de 

werkgroep Wijkontwikkeling gedurende vele jaren met grote deskundigheid en communicatieve 

vaardigheid geleid. Onderwerpen die langs kwamen waren bijvoorbeeld de vele fases van de 

herinrichting van de wijk, de uitrol van ‘Het Nieuwe Inzamelen’, het autoluw houden van de 

Verlengde Europalaan bij de aanleg van Tuindershof, verkeersveilige doorsteken naar 

Keijzershof bij het doortrekken van de Floralaan en de aanleg van de keervoorziening bij de 

RandstadRail. Tot voor kort was de Casaschool en de daarbij horende verkeersproblematiek ook 

een belangrijk dossier. Namens de bewonersvereniging ontvang Steven een cadeau voor al zijn 

werkzaamheden. 

 

 
Bloemen en een cadeau voor Steven Duursma  

 

In zijn dankwoord benadrukt Steven dat hij om meerdere redenen dit vrijwilligerswerk met veel 

plezier heeft verricht. Zo ging het om concrete zaken dicht in de buurt, was er een goede 

ondersteuning door de andere leden van de werkgroep en door het bestuur. Ook was het 

plezierig dat de gemeente bereid was om naar de argumenten van de werkgroep te luisteren, 

waardoor regelmatig beleidsplannen hierop aangepast werden. 
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6. Begroting 2022 

De begroting voor 2022 wordt toegelicht door penningmeester Marijke Tetteroo.  

Vanuit de vergadering wordt de vraag gesteld waarom er in 2022 meer begroot wordt voor  

Halloween (€ 1650,-) dan in 2021 (€ 1000,-). Het bestuur antwoordt dat gedurende vele jaren 

een bedrag van € 1650,- begroot is voor Halloween. Het lage bedrag in 2021 was éénmalig van 

aard en had te maken of Halloween wel door zou kunnen gaan vanwege covid-19. 

 

Er word gevraagd waarom de begroting voor oud papier en karton in 2022 veel lager is 

(namelijk € 3000,-) dan in 2021 (namelijk € 4000,-). Het bestuur antwoordt dat in 2021 de 

gemeente een achterstand had met de uitbetalingen over 2020. Daarom waren de inkomsten in 

2020 éénmalig hoger.  

 

Bij de kosten voor aanschaf van materialen bij materiaalbeheer staat een relatief hoog bedrag 

(namelijk van € 2180,-). De vergadering verzoekt dit bedrag, indien mogelijk, te specificeren.  

 

 

7. Vaststellen contributie 2022 

Het bestuur stelt voor de contributie niet te verhogen. De vergadering gaat hiermee akkoord. De 

contributie bedraagt in 2022 dus € 10,-. 

 

 

8. Werkzaamheden van de werkgroepen 

Bij dit agendapunt krijgt de vergadering de gelegenheid om vragen over de werkgroepen te 

stellen. De volgende onderwerpen komen langs: 

 

Parkeerplaatsen op de Bergse Maas bij herinrichting fase 7 & 8; Niet iedereen is tevreden met 

de nieuwe indeling bij de herinrichting. Het bestuur meldt dat de definitieve inrichting nog niet 

bekend is. Zodra die bekend is, dan zal er een informatieavond georganiseerd worden, waarbij 

een ieder opmerkingen of wensen kan inbrengen bij de gemeente. 

 

Nieuwe type van lantaarnpalen in de wijk; Steven Duursma meldt dat er een proef is geweest 

met een nieuw type van lantaarnpalen. Deze nieuwe lantaarnpalen zijn een groot succes! 

 

Hoe beviel vooraf aanmelden van deelname aan Halloween?  Voor het eerst diende men zich 

vooraf aan te melden bij Halloween. Er wordt gevraagd of dit een succes was. Sylvia van 

Reenen meldt dat dit inderdaad het geval was. Er waren nu geen lange wachtrijen weer en er 

waren maar weinig problemen met personen die zich niet aangemeld hadden en alsnog wilden 

deelnemen. Het vooraf aanmelden zal dus voortaan toegepast worden bij Halloween.  

 

Hoe staat het met wijktoezicht? Matthijs de Boer antwoordt dat een kleine hechte groep frequent 

loopt. Er zijn meerdere rondes per week, maar nieuwe wijktoezichthouders kunnen wij altijd 

gebruiken. Twee keer heeft er een agent meegelopen.  

 

Hoe gaat het met wijkcontact? Anja Dirkse meldt dat het in 2021 moeilijker was om kaartjes uit 

te delen aan geslaagden, omdat de examens meer verspreid waren vanwege covid-19. Bij de 

kleurplaten in het wijkblad, met Pasen en met Kerst, zijn er cadeaus uitgedeeld aan alle 

inzenders. Gedurende het jaar worden er kaartjes uitgedeeld bij mooi nieuws (geboortes, ..) en 

bij droevig nieuws (ziektes, overlijden). 
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9. Rondvraag 

• Huiskamer in Koningshof zoals in Pijnacker-Zuid? Bij de rondvraag wordt gevraagd of een 

‘Huiskamer in onze wijk’ ook een goed idee zou zijn voor Koningshof. Dit naar het 

voorbeeld van de ‘Huiskamer in Keijzershof’, dat een belangrijke bijdrage leverde aan de 

‘Vrijwilligersprijs Pijnacker-Nootdorp 2021’ die aan de wijkvereniging Pijnacker-Zuid is 

toegekend. De bedoeling van een huiskamer is dat mensen van alle leeftijden elkaar 

ontmoeten en zelf activiteiten organiseren en uitvoeren. Het bestuur antwoordt dat dit ook 

voor onze wijk een interessant idee is. Wij hebben immers Het Baken in onze wijk en de 

bewonersvereniging heeft financiële middelen om deze ruimte regelmatig te huren. Dat is 

het wel een noodzakelijke voorwaarde dat er vrijwilligers in de wijk zijn die dit willen 

organiseren en begeleiden.  

• Leuningen van de nieuwe bruggen te kort? Volgens Ina van Rees zijn de leuningen van de 

nieuwe bruggen (te) kort, wat gevaar kan opleveren. Het bestuur zegt toe dit te melden aan 

de gemeente. 

• Vaker een AED/reanimatiecursus organiseren? Naar aanleiding van de discussie over het 

gebruik van een AED wordt in de vergadering besloten om voortaan niet twee keer per 

jaar, maar elk kwartaal een AED/reanimatiecursus aan te bieden. Ook lijkt het verstandig 

om aparte cursussen te organiseren voor nieuwkomers en voor personen die jaarlijks op 

herhaling gaan om het diploma te behouden voor ‘hartveilig wonen’, waarbij je opgeroepen 

kan worden om te reanimeren. Hopelijk is er voldoende belangstelling voor alle cursussen. 

Het bestuur belooft vaker AED/Reanimatiecursussen te organiseren. 

 

 

10. Sluiting 

Aan het einde van de vergadering bedankt voorzitter Peter Huegen onze vrijwilligers voor de 

inzet in het afgelopen jaar. Hij sluit de vergadering en een ieder wordt uitgenodigd om een 

drankje te nuttigen in het café van Het Baken. 


